
Enköpings Brukshundklubb – Vårfrukyrka Åkerby 1 – 745 96 Enköping  

www.enkopingsbk.se  

E-post: kontakt@enkopingsbk.se 

Enköpings Brukshundklubb 

Medlemsmöte 2018-12-11 

 
§1 Mötesordförande förklarar mötet öppnat 

Tomas Glatz öppnar mötet.  

 

§2 Godkännande av dagordning 

Mötet godkänner dagordningen utan anmärkning. 

 

§3 Val av justeringsmän. 

Ingrid Rönnberg Valgeborg och Barbro Andersson väljs till justeringsmän. 

 

§4 Rapport från styrelsen 

4.1 Vattenläcka, mätarbrunn, avloppsanläggning 

Tomas informerar om styrelsens möte med Enköpings kommun där det slagits fast 

att diverse problem med mätarbrunnen, vatten och avlopp ligger på klubbens ansvar.  

 

På mötet diskuterades även klubbens arrendeavtal, avtalet kommer förnyas och 

omformuleras. I och med omformuleringen kommer en höjning av arrendekostnaden 

ske. Enköpings kommun kommer återkomma med förslag på nytt arrendeavtal innan 

årsskiftet.  

4.2 Toalett  

Styrelsen har tagit beslut om att den hyrda bajamajan kommer att stå kvar tills vidare 

till en kostnad av 2600 kr exkl. moms. 

 

4.3 Förslag på förhöjd medlemsavgift. 

I och med läget på klubben har frågan kring förhöjd medlemsavgift lyfts. 

Medlemsavgiften för kommande år, 2019, är dock redan beslutad på föregående 

årsmöte, styrelsen uppmanar då att fundera på hur medlemsavgiften för 2020 ska se 

ut.  

Förslag på att låna pengar för att åtgärda avloppet och mätarbrunnen lyfts, klubben 

har i dagsläget ingen aning om vad kostnaden för alla reperationer kommer hamna 

på. Möjligtvis kan ett lån vara en lösning istället för att höja medlemsavgiften.  
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4.4 Öka medlemsaktiviteten i klubben 

Styrelsen har diskuterat det aktuella läget på klubben och huruvida klubben ska 

kunna engagera medlemmar att hjälpa till mer och ställa upp som funktionärer. 

Under 2019 kommer det behövas flertalet funktionärer till t.e.x. Himmelfärdscupen. 

Styrelsen vädjar till medlemmarna att fundera över vilka sätt som kan motivera till att 

ställa upp som funktionär.  

 

§5 Kassörens rapport 

Aktuellt saldo: företagskonto 75614 kr, mälarkonto 64109 kr, gräsklipparen är nu 

betald (50.000 kr). Gräsklipparen kommer bokföras på ett tillgångskonto så att 

kostnaden fördelas på fem år, hela summan kommer alltså inte belasta detta års 

resultat. 

 

Elisabeth informerar om att hon nu skaffat ett till Swishkonto som gäller för övriga 

kostnader, det nuvarande swishnumret ska vara enbart för kökstransaktioner.  

 

§6 Rapporter från utskotten 

6.1 Tävling  

Kom ihåg att rapportera in resultat för vandringspriser.  

 

6.2 Agility 

Ingenting att rapportera.  

 

6.3 Utbildning 

Fortsättningskursen i agility är fullbokad, en lydnadskurs i vinter är planerad och den 

är snart fullbokad.  

 

6.4 Samhällsnyttiga hundar 

Ingenting att rapportera.  

 

6.5 Köket 

Förhoppningsvis har utskottet två stycken nya medlemmar som kan tänka sig att 

hjälpa till.  

 

6.6 Organisation och PR 

Ingenting att rapportera.  

 

6.7 Skydd 

Ingenting att rapportera. 
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6.8 Rallylydnad  

En tävling i rallydnad är planerad att genomföras 12/5 2019. Ansvariga är Karin 

Molander Danielsson och Elisabeth Lekebjer.  

 

6.9 Anläggning 

En pärm för anläggningsutskottet är nu ordnad och kommer finnas i sekretariatet, i 

pärmen kommer diverse information och instruktionsböcker till gräsklippare och 

maskiner finnas.  

 

§7 Övriga frågor 

- Linda Säveros informerar om att Försvarsmaktens marker nuförtiden är mer 

upptagna än tidigare och att det således är lite svårare att kunna boka marker för 

träning. Mark för alla årets kommande tävlingar är löst (förutom till söktävlingen). 

Linda informerar även om att Försvarsmaktens stora grusplan är ordnad som 

parkering till Himmelfärdscupen.  

- Gunnar Valgeborg informerar om seniorgruppens verksamhet. De har under året 

haft 73 st träffar. Gunnar kommer maila en verksamhetsberättelse till ordförande 

Tomas.  

- Förslag att lägga till punkten ”träningsgrupper” på dagordningen för 

medlemsmöten.  

 

§8 Nästa möte 

Nästa möte blir årsmötet 10/2 2019.  

 

§9 Mötet avslutas 

Ordförande förklarar mötet avslutat.  

 

 

_________________________________  _________________________________ 

Mötesordförande    Mötessekreterare 

Tomas Glatz    Linda Lindholm 

 

 

_________________________________  _________________________________ 

Justeras    Justeras 

Barbro Andersson   Ingrid Rönnberg Valgeborg 


